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SAP-FEPOL ha reclamat al President de la Generalitat defensa i 
seguretat jurídica per al cos de mossos d’esquadra 

Barcelona, 9 de desembre de 2021.- 

Per primera vegada a la història, un President de la Generalitat de Catalunya ha assistit a una sessió 
del Consell de la Policia del cos de mossos d’esquadra.  

Després que la Policia de Catalunya sortís a manifestar-se per la seguretat pública el passat 23 
d’octubre, avui en el si del Consell de la Policia i sabedor que formem part d’una institució a la qual 
sempre se l’ha mirada amb lupa, el MHP ha volgut visualitzar el seu agraïment fent acte de presència, 
en el màxim òrgan de representació de la Policia de la Generalitat. 

En aquest sentit, el MHP és conscient (i així ho ha traslladat) que el cos de mossos d’esquadra està 
obligat a ser molt exigent amb si mateix, en tant que desenvolupa una feina “extremadament 
complexa”.  

A l’efecte, el Sindicat Autònom de Policia (SAP-FEPOL) agraint en primer lloc la seva assistència, 
ha traslladat al MH President Aragonès la necessitat de treure del focus mediàtic al  cos de 
mossos d’esquadra, el qual a més (i així ho ha recordat també) porta masses anys aguantant una 
càrrega excessiva de treball amb una manca absoluta d’efectius i de recursos materials.  

Des dels propis atemptats del 17-A, seguint pel judici del qual en va ser objecte a l’Audiència Nacional 
i acabant pels fets gravíssims de desordre públics de l’octubre del 2019, la institució que representem 
ha patit una situació d’estrès constant que ens obliga encara més, a exigir la necessitat de defensar 
el cos i preservar-lo dels continus intents de politització del qual n’ha estat objecte. 

És evident i així s’ha traslladat, que la retirada com acusació particular d’algunes causes judicials, el 
sentiment de pèrdua d’autoritat i alhora, l’esmentada instrumentalització que s’ha fet del cos son 
qüestions que ens preocupen. És per això que no es pot permetre el sentiment de desatenció i 
d’inseguretat que, respecte aquestes qüestions, ha patit el cos de mossos d’esquadra en general i 
han experimentat alguns efectius en particular.  

En quan a la propera Comissió que debatrà al Parlament de Catalunya el model policial, des del SAP-
FEPOL hem recordat que, després que l’any 2013 finalitzés la Comissió d’Estudi dels Models de 
Seguretat i Ordre Públic, el cos de mossos d’esquadra ha continuat estant al focus del debat polític. 
I ho ha estat per interès particular de certs sectors, l’objectiu dels quals és posar contínuament en tela 
de judici les intervencions policials.  

En aquest sentit, i prenent les pròpies paraules que el MHP avui ens ha traslladat, des de la nostra 
organització sindical afrontarem aquesta propera Comissió com una oportunitat per debatre i millorar 
el model policial. No obstant i ja ho hem advertit, caldrà finalitzar aquesta Comissió amb mesures 
que ofereixin garantia jurídica al cos de mossos d’esquadra en l’exercici de les seves funcions, 
però amb mesures també, que el treguin del soroll polític que històricament ha vingut patint. 

No fer-ho així, ens abocarà de nou a un conflicte, més quan tornaríem a caure en errors comesos 
l’any 2013 quan d’aquella Comissió, a dia d’avui només s’han realitzat les mesures que obligaven al 
cos de mossos d’esquadra, però cap d’aquelles que van interpel·lar directament al poder legislatiu o 
als propis mitjans de comunicació. 

SAP, TREBALLEM X  A TU! 


